

座枱

Free-Standing

座枱使用靈活方便，13A插頭一插即用。
Convenient 13A plug-n-use design with a neat and stylish stand.



簡單直接衛生之選！ Your Simple & Hygienic Solution!



以強勁暖風直接吹乾雙手，保持雙手乾淨衛生，避免細菌滋生，亦比抹手紙更環保。

Directly blow dry your hands without having to use paper towels is both hygienic and eco-friendly.

技術規格 | Product Specification

型號 Model	HAD-700
電壓 Voltage	220 - 240 V
頻率 Frequency	50/60 Hz
摩打功率 Motor Power	100 W
電熱組功率 Heating Element Power	600 W
外殼物料 Casing Material	鋁 / Aluminium
機身尺寸 高x闊x深 (毫米) Product Dimensions HxWxD (mm)	(H)267 x (W)214 x (D)187
包裝尺寸 高x闊x深 (毫米) Packing Dimensions HxWxD (mm)	(H)173 x (W)308 x (D)228
淨重 Net Weight	1.4 kg
總重連包裝 Gross Weight (w/Packing)	2.1 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.
Refer to www.germanpool.com for the most updated version.

浴室電器系列 | Bathroom Appliances Series



ADR-289
UVC 智能晾衣架
Smart UVC Clothes
Drying Rack



HDR-1211
Ultra Slim 負離子速乾風筒
Ultra Slim
Hair Dryer



HTW-330-SC
UVC 移動浴室寶
WiFi Smart Portable UVC
Bathroom Heater



HTW-M20-SC
WiFi 智能鏡面浴室寶
WiFi Smart
Mirror Bathroom Heater

*實際空氣淨化效率，會因環境因素、風速、相對濕度等而有所差異。
Actual performance of product may vary depending on various factors, including environmental factors, wind speed, relative humidity etc.

德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎+852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay ☎+852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☎+852 9387 2380
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan ☎+852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖 ☎+852 9018 8648
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay ☎+852 3907 0356

中國內地 Mainland, China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 ☎+86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China
澳門青洲大馬路(青洲新街)515號 ☎+853 2875 2699
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuang Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borge



更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。

© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.



HDR-700-PS-24(1)

GERMAN POOL



迷你乾手機

HAD-700



700
WATT

高速暖風
Powerful Warm Wind

IP23

防水級別
Protection Rating

無刷
摩打

強勁靜音
BLDC MOTOR



www.germanpool.com

德國寶 (香港) German Pool HK

德國寶

MINI HAND DRYER

掛牆

Wall-Mounting

掛牆安裝簡單便捷，時尚型格又慳位。
Simple wall-mount design is space-saving, chic and stylish.



毛巾愈抹愈多菌？ Towels Breed Germs

研究發現*，用過的毛巾大腸桿菌含量比新毛巾多逾千倍，用毛巾抹手，可能愈抹愈多菌...

A used towel breeds e-coli bacteria, drying your hands with the same towel repeatedly actually make them dirtier.

*根據紐約大學一項研究發現，使用過的毛巾大腸桿菌含量比未曾使用的毛巾可高達1000倍
According to a study conducted by New York University, a used towel can contain up to 1,000 times more e-coli bacteria compared to a freshly cleaned one



慳電

Dry Hands Fast

全自動感應開關，避免浪費多餘電力。
Automatic infrared sensor is convenient to use and saves energy.



高功率極速乾手！ Dry Hands Fast

每秒產生達13.5米強勁氣流，配合700W功率製暖，極速徹底吹乾雙手，快捷又省時。

BLDC brushless motor with 700W power generating 13.5m/s strong warm wind dries hands in a matter of seconds.



防水級別
Protection Rating



強勁靜音
BLDC MOTOR



貼心設計

Thoughtful Design



可拆式防滴底盤

盛載洗手後的水滴，可輕鬆拆出，清潔更簡單方便。

Detachable Drip Tray

Equipped with a drip tray to catch water droplets from your wet hands, keeping your bathroom counter clean and dry.



60°可調吹風角度

活動式出風口可上下調校角度，隨心調節最理想吹風範圍。

60°Adjustable Blow Angle

The air outlet can be tilted up and down to the angle that best suits your preference.



可拆式防塵濾網

過濾塵埃延長產品壽命，清洗後可重複使用，無需更換。

Detachable Dust Filter

The dust filter blocks out debris, prolonging product life; simply detach it and rinse in water to clean.



靜音設計

運行音量低於70分貝，比一般乾手機更寧靜，將噪音減至最低。

Quiet Operation

Operation noise level is below 70dB, much quieter than conventional electric hand dryers.



過熱保護裝置

當機器過熱或操作時間太長即自動停止運作，確保安全。

Overheat Protection

To ensure user safety, hand dryer will auto power off when it has been operating for too long or if the motor is overheated.



流線型時尚設計

機身及底座採用流線型設計，時尚大氣，為現代浴室必然之選。

Slim Stylish Design

The slim and sleek design is chic and space-saving, perfect for the modern home bathroom.